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Chasa pod vedením stárků Karla Vlašice a Jana Bartošíka přiváží za zpěvu hodovou máju.

Vystoupení hlohoveckých mužáků pozorně sledovali i členové ostatních pěveckých souborů.

Tradiční Bartolomějské hody začaly letos v sobotu
24. srpna. Už v pátek se ale sešli hlohovčané
na prostranství před kulturním domem, aby chase
pomohli postavit máji. Deštivé počasí nemohlo zkazit
dobrou náladu, o kterou se postarala cimbálová muzika
Notečka, několik mužských a ženských sborů včetně
Lohovčanů a moderátor František Čech. Uvnitř sálu
kulturního domu se opět konal košt vín, která na tuto
akci darovali místní vinaři .

H l o h o v e c k é   h o d y
V neděli a v pondělí se počasí umoudřilo a dovolilo

hodovníkům posedět o všech zábavách pod širým nebem,
kde jim k tanci vyhrávali Legrúti. K velké radosti chasy
a pořadatelů se postupně přišlo pobavit víc jak tisíc
návštěvníků.

V závěru hodek následující sobotu byly chasou hody
pohřbeny. Také odpolední a večerní hodkovní zábava se
uskutečnila před kulturním domem, tentokrát za dopro−
vodu dechové hudby Lanžhotčanka.                −IG−
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Z 11. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
konaného dne 25. 6. 2008

PronašeklientyhledámerodinnédomyapozemkyvHlohovciajehookolíSchmidtrealitys.r.o.poboèkaBøeclav,tel.608

PronašeklientyhledámerodinnédomyapozemkyvHlohovciajehookolíSchmidtrealitys.r.o.poboèkaBøecav,tel.608335

Z jednání byli předem omluveni pan Jan
Sítek a pan Jaromír Navrátil.

bod 1.  Kontrola plnění usnesení
z předešlého zasedání Zastupitelstva
obce – Starostka obce ve stručnosti
informovala o plnění úkolů z minulého
zasedání zastupitelstva, které byly všechny
splněny. Např. sdělila, že všechny dotace
z rozpočtu Jihomoravského kraje byly
přijaty, smlouvy řádně podepsány a
odeslány, kupní a darovací smlouvy na
schválené úplatné a neúplatné převody
pozemků byly také uzavřeny a v ne−
poslední řadě se také zmínila o úkolu zřídit
nový Běžný účet u ČSOB Břeclav a převést
finanční prostředky z KB Břeclav na tento
nový účet. Tento úkol byl také řádně splněn
a dne 20. 6. 2008 převedeno 6 500 000,−
Kč na nový účet u ČSOB v Břeclavi a na
obci zřízen internet banking. Zpráva o plnění
usnesení z minulého a dalších zasedání ZO
je součástí tohoto zápisu.

bod 2.  Závěrečný účet obce za rok 2007
– Starostka obce všem přítomným zastupi−
telům nabídla možnost nahlédnutí do
pořadače se závěrečným účtem obce za
rok 2007. Všichni přítomní měli dopředu
k dispozici tabulku s přehledem příjmů a
výdajů za uplynulý rok, v průběhu 1. čtvrtletí
zprávu o hospodaření obce za rok 2007,
z minulého zasedání Zastupitelstva obce
konaného dne 29.5. 2008 byla schválena
zpráva o přezkou−mání hospodaření obce
Hlohovec za rok 2008 s výhradou. Bylo
sděleno plnění opatření k odstranění
nedostatků zjištěných při dílčím přezkou−
mání hospodaření. Všechny součásti
závěrečného účtu stejně jako celý zá−
věrečný účet byly členy zastupitelstva
přijaty bez dalších dotazů a připomínek.
Závěrečný účet je přílohou tohoto zápisu.

Starostka dala hlasovat o schválení
závěrečného účtu obce Hlohovec za rok
2007 se všemi náležitostmi včetně zprávy

o výsledku přezkoumání hospodaření
za rok 2007 obce Hlohovec s výhradou
a přijatým opatřením (§ 13, odst. 2, zákona
o přezkoumání hospodaření).

Výsledek hlasování: 13 – 0 – 0.

bod 3.  Rozpočtové opatření č. 3/2008 –
Starostka obce předala slovo místo−
starostce obce Mgr. Ivě Garčicové, která
na základě předloženého návrhu roz−
počtového opatření č. 3/2008 všem
přítomným objasnila návrh jednotlivých
změn v rozpočtu, které je nutno provést,
aby byl rozpočet vyrovnaný. Jednalo se
opět o přesuny peněz mezi jednotlivými
paragrafy a vytvoření nového paragrafu
2310 – pitná voda, kde bylo nutné do
kapitálových výdajů vložit 23.000,− na
vybudování nové vodovodní přípojky ke
kulturnímu domu. Potřeba této stavby
vyvstala v okamžiku budování parkoviště
u kulturního domu, kdy při skrývce zeminy
byla odhalena přípojka v havarijním stavu.

Výsledek hlasování o schválení rozpoč−
tového opatření č. 3/2008: 13 – 0 – 0.

bod 4.   Úplatný převod nemovitostí
z vlastnictví obce Hlohovec, v k. ú.
Hlohovec do vlastnictví jiných osob:

a) pozemek p.č. 882 o výměře 49 m2 ,
zastavěná plocha a nádvoří a pozemek
p. č. 1181/5 o výměře 39 m2, orná půda, v
k. ú. Hlohovec panu Josefu Kurkovi, bytem
Hlohovec, Dědina 36, nad zemním sklepem,
který užívá – Starostka obce seznámila
členy zastupitelstva s tím, že byly splněny
všechny zákonné podmínky pro realizaci
úplatného převodu těchto nemovitostí.

Výsledek hlasování: 13 – 0 – 0.

b) pozemek p.č. 901/1 o výměře 129 m2,
zastavěná plocha, v k. ú. Hlohovec,
manželům Jiřímu a Martě Vymyslickým,
bytem Hlohovec, Na kopci 91, pod rodinným
domem ve vlastnictví manželů Vymyslic−
kých, v němž bydlí.

Výsledek hlasování: 13 – 0 – 0.

bod 5.   Záměr úplatného převodu
nemovitostí z vlastnictví obce Hlohovec,
v k.ú. Hlohovec do vlastnictví jiných
osob: pozemek p.č. 1701/2 o výměře
54 m2, zahrada a pozemek p.č. 1702
o výměře 397 m2, zahrada, v lokalitě
U rybárny, v k. ú. Hlohovec − Starostka obce
stručně sdělila podrobnosti k těmto
pozemkům a konstatovala, že tento záměr
prodeje byl z jednoho z posledních zasedání
vypuštěn, vzhledem k tomu, že pozemek v
sousedství p.č. 1871 nebyl ve vlastnictví
obce a po prodeji pozemků p. č. 1701/2
a pozemku p.č. 1702 by bylo nebezpečí
zneprůchodnění zeleného pásu břehové
části rybníka Hlohovecký. Vzhledem k
tomu, že 3.6. 2008 byl pozemek p. č. 1871
převeden do vlastnictví obce na LV 10001,
je možné opět jednat o záměru úplatného
převodu pozemků p. č. 1701/2 a 1702.
Členové Zastupitelstva obce neměli

k tomuto záměru žádné dotazy ani
připomínky.

Výsledek hlasování: 13 – 0 – 0.

bod 6.  Úplatný převod nemovitosti
z vlastnictví jiné osoby do vlastnictví
Obce Hlohovec, v k. ú. Hlohovec: po−
zemek p.č. 928/1 o výměře 1 056 m2,
ostatní plocha a pozemek p.č. 932 o
výměře 66 m2, zastavěná plocha,
z vlastnictví České republiky, ve správě
státního podniku LESY ČR, s.p., za cenu
80,−Kč/m2 – Starostka seznámila všechny
přítomné členy ZO s návrhem kupní
smlouvy mezi Obcí Hlohovec a státním
podnikem Lesy České republiky a také
návrhem kupní ceny ve výši 80 000,− Kč,
která odpovídá ocenění pozemků dle
znaleckých posudků a nákladům spojeným
s převodem nemovitostí. Starostka
upozornila, že po odečtení nutných výdajů
spojených s převodem je cena pozemku
téměř na obvyklé ceně prodávaných
pozemků v obci, což je 40,− Kč za m2. Dále
sdělila potřebu převedení pozemků do
vlastnictví obce z důvodů investičních
záměrů v této části a také řešení některých
nemovitostí občanů, které se nacházejí na
těchto pozemcích.

Výsledek hlasování: 13 – 0 – 0.

bod 7.  Záměr obce úplatně převést
nemovitost z vlastnictví jiných osob
do vlastnictví obce Hlohovec, v k. ú.
Hlohovec pozemek p.č. 1203 o výměře
729 m2, vinice, v části nad hřbitovem
v zahrádkářské kolonii č. I. – Starostka
v krátkosti přednesla, o jaký pozemek se
jedná a odvolala se na kopii katastrální
mapy, která byla dodána členům ZO na stůl.
Vzhledem k tomu, že pozemek p.č.1203
ve vlastnictví jiné osoby leží v lokalitě, kde
je vhodné místo pro rozšíření obytné zóny,
má o něj obec Hlohovec nadále zájem.
Starostka obce informovala členy ZO
o výsledku předběžného jednání s paní Marií
Giričovou a o ochotě rodiny Giričovy
k dalším jednáním. Starostka tedy navrhla,
že bude vhodné projednat a případně
schválit záměr obce úplatně převést
nemovitost – pozemek p.č. 1203 do vlast−
nictví obce. Také o ceně pozemku se bude
případně licitovat.

Výsledek hlasování: 13 – 0 – 0.

bod 9. Různé k projednání –
a) Prvním bodem různého byla informace
starostky obce o výsledku krajského
kola soutěže Vesnice roku 2008. Sdělila,
že Obec Hlohovec dosáhla výborného
výsledku ziskem oranžové stuhy za spolu−
práci obce a zemědělského subjektu.
Tímto umístěním si obec zajistila postup
do celostátního kola soutěže a zisk
příspěvku do rozpočtu obce ve výši
400.000,−Kč. Tento výsledek ovšem
zavazuje k další ještě usilovnější práci.
V září 2008 do obce přijede celostátní
komise, která bude posuzovat vzhled

(Pokračování na str. 3)
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V minulém čísle Našej dědiny jsme vás informovali o velikém
úspěchu naší obce v krajském kole soutěže Vesnice roku 2008,
v němž jsme získali ocenění Oranžová stuha za spolupráci obce se
zemědělským subjektem.

Hlohovec byl dne 22. srpna formou panelu představen při tiskové
konferenci Ministerstva zemědělství v tiskovém středisku výstavy
Země živitelka v Českých Budějovicích. Reprezentační panely vytvořil
všem úspěšným obcím v jednotném formátu Jan Kruml a jsou
provedeny soudobou technikou, kterou je vytištění přímo na tabuli
z lehčeného PVC.  Po ukončení soutěže panel přejde do majetku naší
obce a bude ho možné použít pro další propagaci.

Slavnostní vyhodnocení soutěže Vesnice roku 2008 proběhlo
v den Hlohoveckých hodů, tedy 25. srpna, ve Vískách − vítězné
vesnici Jihomoravského kraje.

Starostce obce paní Janě Vlkové byla předána Oranžová stuha a
odměna od hejtmana Stanislava Juránka pro naši obec ve výši
100 000,− Kč. Hlohovec se během doprovodného programu slavnosti

Prezentace vítězných obcí soutěže Vesnice roku na Zemi živitelce v
Českých Budějovicích.

Soutěž Vesnice roku 2008
ukončena

a život obce mezi 15 vyhodnocenými obcemi v rámci celé České
republiky.
b)  Ve druhém bodě různého starostka obce seznámila zastupitele
s průběhem jednání o rozšíření  Integrovaného dopravního systému
Jihomoravského kraje do obce Hlohovec. Zpracovatelská firma
Kordis Brno se zabývala připomínkami občanů s tím, že o dosa−
vadních krocích je obec informována. Starostka se zmínila např.
k připomínce ranních spojů kolem 5. hodiny ranní, které v návrhu
dosud chyběly a mají být podle pracovníků zpracovatelské
společnosti opět obnoveny. Také přímé spojení Hlohovce s Břeclaví
bude dále řešeno.
c) Jako další bod  různého vznesl dotaz jeden ze členů zastupitel−
stva pan Karel Vlašic a sice, zda se bude konat plánovaný „Chorvat−
ský den“? Slova se ujala starostka obce, která všem přítomným
objasnila složitou situaci, proč se Chorvatský den letos konat
nebude a obec bude nucena stáhnout tuto původně plánovanou
akci z kulturního kalendáře. Vzhledem k tomu, že předseda
chorvatské menšiny v ČR nepřipravil podle plánu financování akce
ani podrobný scénář, bylo by rizikem tuto akci pořádat. Starostka
obce dále seznámila členy ZO s obsahem své návštěvy chorvatské
ambasády v Praze dne 24.6. 2008 u příležitosti státního svátku
Chorvatské republiky a s obsahem jednání s velvyslancem
Chorvatské republiky v ČR panem Marijanem Ramuščakem.
Obsahem jednání byla podpora kulturních akcí zaměřených na
upozornění na chorvatský původ obyvatel obce Hlohovec. Amba−
sáda Chorvatské republiky podpoří v letošním roce konání Vinobraní
v naší obci plánované na sobotu 27. září 2008 a je ochotna
spolupodílet se na přípravě samostatného „Chorvatského dne“
v Hlohovci v roce 2009. Také z tohoto důvodu i z důvodu delšího
časového odstupu bude vhodnější termín konání samostatné akce
v roce 2009.
d)  Jako poslední bod různého zaznělo poděkování z úst ředitelky
ZŠ a MŠ Hlohovec paní Mgr. Hany Sítkové za projevenou podporu
a finanční příspěvek na školní rok 2007/2008, současně s pozváním
na konání školní akademie, které proběhne 26. června 2008
v místním kulturním domě.

Zapsala:   Veronika Radkovičová (zkráceno)

Z 11. veřejného zasedání
Zastupitelstva obce Hlohovec

konaného dne 25. 6. 2008

(Dokončení ze str. 2)

Vážení spoluobčané.
Na konci měsíce srpna jsem se rozhodla vzdát své funkce

místostarostky. K tomuto kroku jsem přistoupila z osobních
důvodů. Za dva roky výkonu funkce se mi nepodařilo časově
sladit práci pro obec se zaměstnáním a povinnostmi v rodině,
zvlášť kvůli manželovým celodenním směnám. Velmi se
omlouvám všem, kteří mi projevili svou důvěru a mohou být
mým rozhodnutím zklamáni. Jsem ale přesvědčena, že mě
moji nástupci plně nahradí. V Radě obce pracuje od 25. září
pan Zdeněk Trubač, do funkce místostarosty byl zvolen JUDr.
Pavel Kašník, druhým místostarostou zůstává Antonín Kory−
čánek. Přeji jim i vám všem, aby práce v obecních orgánech
přinášela užitečné výsledky.        Mgr. Iva Garčicová

prezentoval stánkem, ve kterém zastupoval hlohovecké občany pan
Zdeněk Doležal starší.

Poslední vystoupení v rámci soutěže se uskutečnilo 17. září
v Praze na Ministerstvu zemědělství. Zde se před porotou předvedli
vítězové Oranžových stuh z dvanáctu krajů republiky. Paní starostka
měla na prezentaci Hlohovce pomocí PowerPointu pouhých deset
minut času, to ale stačilo na obsazení krásné páté pozice v rámci celé
republiky.        −IG−
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I malé knihovny chtějí stoupat vzhůru
„Tak tady Vám to předávám. Zrovna je tu registrováno

34 čtenářů.To víte, raději si sem ty malé darebáky nepouštím, ještě
by něco sebrali!“

Bylo právě 1.října 2004 a já  přebírala vedení Obecní knihovny
Hlohovec od tehdejšího pana knihovníka, který mě těmito slovy,  a
mnoha podobnými, informoval o dosavadním chodu knihovny.

O vedení knihovny jsem se ucházela již dříve. Když se tato
možnost naskytla, jásala jsem! Ale ouha! Maličká místnost, ve které
se tlačil jeden přeplněný regál vedle druhého a jinak nic, mi opravdu
vyrazila dech, samozřejmě v tom horším slova smyslu. Chuť dát se
do toho mi to naštěstí nevzalo, a tak začal rozkvět naší malé
knihovny.

Po dohodě s vedením obce byla knihovna rozšířena o vedlejší,
již delší dobu nevyužívanou místnost. Knihovna tak získala dostatek
místa nejen pro vhodné rozestavění regálů, ale i pro vytvoření
čtenářských koutků poskytujících dostatek pohodlí a soukromí pro
ty, kteří si chtějí zalistovat v knihách nebo třeba v klidu přečíst
časopis. Díky dětským pracím pak doslova rozkvetly a zkrásněly
stěny knihovny.

A pokud menší návštěvníky knihovny čtení zrovna neláká,
pouze chtějí strávit odpoledne v příjemném prostředí, je v knihovně
k dispozici i několik společenských her  nebo se mohou zapojit do
některé ze soutěží, které jsou během roku pořádány. Zdá se Vám
to stále málo? Pak přijďte na dětské úterý a nudit se určitě nebudete!
Neboť každých čtrnáct dnů, vždy v úterý, mají ti malí, samozřejmě
vítání jsou i ti velcí, čtenáři knihovny možnost prožít bezva tvořivé
odpoledne. Z knihovny si tak odnášejí nejen pěkné zážitky, ale
i například vlastnoručně barvená trička, vánoční dárečky vlastní
výroby nebo třeba obal na knížku vytvořený z ručního papíru.
Do knihovny se díky těmto úterkům dostanou i děti, které by knihu
jinak nevzaly ani do ruky. A kdo ví, možná se vrátí a možná si
jednou nějakou tu knížku i odnesou. Několik  takových se už našlo!
K modernizace knihovny pak významně přispělo její vybavení dvěma
moderními  počítači, pořízenými prostřednictvím dotačního programu
Visk 3. V rámci takto získané dotace v roce 2004 byl v knihovně
instalován i knihovnický systém Clavius. V roce 2007, opět
prostřednictvím Visku 3, byl program rozšířen o chybějící moduly a
v současné době byla katalogizace knihovního fondu dokončena.

V měsíci srpnu proběhla i revize knižního fondu naší knihovny a dle
jejích výsledků je v současné době čtenářům k dispozici 5947 knih.

Dalším krůčkem, který nás významně posune blíž k velkým
knihovnám bude zahájení moderního systému výpůjček pomocí
čárových kódů. Věřte, že nejenom já, ale i všichni čtenáři se na to
moc těší!

Knihovna je v současné době otevřena dvakrát do týdne, vždy
v úterý a ve čtvrtek, aby měl každý možnost ji navštívit podle
svých možností.

Občas i v knihovně dochází ke změnám. Pro informovanost
všech návštěvníků bývá v takových případech využíván obecní
rozhlas a v současnosti i nové webové stránky

 www.knihovnahlohovec.wz.cz.
Z pohodlí domova se tak čtenáři mohou dozvědět nejen

o změnách v provozu knihovny, ale i o zakoupených novinkách a
chystaných akcích.

Tak i malá knihovna, jako je ta naše, může krůček po krůčku
stoupat do výšin a přibližovat se těm velkým. Nemyslíte?

Mgr. Andrea Kurková, Obecní knihovna Hlohovec

Druhý ročník soutěžně zábavného pořadu se
uskuteční v sobotu 8. listopadu v kulturním domě
v Hlohovci.

Tentokrát budou soutěžit zástupci společenských
organizací:

1) Myslivci

2) Fotbalisté

3) Občanské sdružení Hlohovčané

4) Zahrádkáři

5) Občanské sdružení Petrklíč při ZŠ

Sto padesát našich občanů odpovídalo v anketě na dvacet
otázek, co si přejí. Úkolem soutěžících bude tipovat, jak
odpovídali. Vstupné na akci bude dobrovolné a výtěžek opět
dostanou hlohovecké děti.

Ty, kteří se cítí být Hlohovčany, prosím, aby přispěli
svými kulinářskými, cukrářskými, vinařskými, nebo jinými
výrobky ke společné bezplatné ochutnávce. Můžete se
přihlásit na adrese František Radkovič, Hlavní č.p. 308,
na OÚ, nebo v den akce v kulturním domě.

L o h o v č a n é   s a m i   s o b ě
Během programu vystoupí čtyři pěvecké sbory, tři

hudební skupiny, dva vypravěči, zatancují děvčata ze ZŠ
apod.

Součástí akce bude výstavka exponátů zapůjčených
našimi spoluobčany.

Budete si moci prohlédnout okrasné stromky,
květiny, bonsaje, historické jízdní kolo, hodinky,
kovovýrobky, keramiku, mušle, lastury, brouky, ryby, ptáky,
zbraně …

Organizace a program budou následující:

10 – 12 hod. dodání exponátů

13 – 15 hod. prohlídka výstavky
a ochutnávka výrobků

15 – 17 hod. soutěžně−zábavný pořad

Jménem soutěžících, účinkujících i jménem těch,
kteří poskytnou exponáty a výrobky zvu všechny
Hlohovčany na tuto akci.

František Radkovič
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E-box občanům obce usnadní třídění
drobných elektrozařízení

Naše obec se ve spolupráci se společností ASEKOL rozhodla usnadnit občanům
třídění vysloužilých malých elektrozařízení. Každý občan má nyní možnost zanést
starý mobil, kalkulačku, telefon, drobné počítačové vybavení, discman nebo MP3
přehrávač na obecní úřad a zdarma se jej zbavit vyhozením do připravené nádoby, tzv.
E-boxu. Je umístěn v budově Obecního úřadu Hlohovec. Kolektivní systém ASEKOL
následně zajistí zdarma odvoz a ekologickou likvidaci.

Hlavním cílem vedle usnadnění třídění drobných elektrozařízení je také zvýšení
množství sebraných malých spotřebičů. Ty totiž většinou končí v komunálním odpadu.
Pokud se elektrospotřebič obsahující zdraví škodlivé materiály vyhodí spolu s běžným
odpadem do popelnice, nedojde k jeho recyklaci, ale skončí na řízené skládce. Tak
zcela zbytečně dochází k hromadění odpadu, který by mohl být znovu využit. Naopak
pokud je elektrozařízení odevzdáno k recyklaci, je zajištěno, že dr tivá většina
vysloužilého spotřebiče bude opětovně využita. Šetří se tak přírodní zdroje a životní
prostředí.

Podrobnosti o třídění elektroodpadu najdete na www.elektrosrot.cz.

Na konci září jsme z  Ministerstva práce a sociálních věcí
dostali příjemnou zprávu. Hlohovec jako jedna ze tří obcí v
České republice byl ve své kategorii zařazen do finále celostátní
soutěže Obec přátelská rodině (podle počtu obyvatel je
kategorií celkem 5). Soutěž Obec přátelská rodině navazuje na
kampaň „Společnost přátelská rodině“, kterou od roku 2004
organizuje Síť mateřských center (MC) a která usiluje o
usnadnění života a zvýšení společenské prestiže rodiny.

Vyhlašovatelé soutěže, kterými jsou Ministerstvo práce a
sociálních věcí a Stálá komise pro rodinu PSP ČR v partnerství
se Sítí mateřských center a Asociací center pro rodinu, chtějí
motivovat vznik pro−rodinných opatření jiným způsobem než
nařízeními a příkazy shora. Proto každoročně vyhlašují tuto
soutěž, která hodnotí jak stávající formy pro−rodinné podpory,
tak i projekty, které právě probíhají, nebo jsou teprve ve fázi
přípravy. Soutěž byla vyhlášena v Den rodin, a to dne
15. 5. 2008, ukončení příjmu formulářů bylo 31. 7. 2008.
V průběhu dvou až tří týdnů nás navštíví hodnotící tým, který
v naší kategorii určí vítěze.

Obec Hlohovec se zapojila do soutěže letos poprvé a chce
zaujmout tím, že do zahájení letošního školního roku nebyl
v mateřské škole vybírán za umístění dětí vůbec žádný poplatek,
ten byl zaveden až od letošního školního roku a jeho výtěžek

Hlohovec je v celostátním kole soutěže Obec přátelská rodině
bude použit z části  na další mimoškolní aktivity dětí a je nízký
− maximálně 210 Kč na měsíc. Protože však byl přijat rodiči
rozpačitě, budou obecní orgány zvažovat, zda ho opět úplně
neodbourají.  Obec Hlohovec vybudovala v průběhu loňského
roku dvě venkovní dětská hřiště. Základní škola Hlohovec se
jako jedna z mála škol v České republice pyšní titulem Zdravá
škola. Děti z Hlohovce mají možnost navštěvovat výtvarnou
školu pedagoga a grafika Mgr. Vladimíra Znamenáka a jejich
práce vyhrávají na mezinárodních soutěžích. V ZŠ probíhá
výuka dvou základních uměleckých škol.  Budeme se snažit
také zdůraznit, že naše škola je školou komunitní − tedy působící
jako rodičovské centrum. Možná komisi zaujme, že každé
narozené dítě v obci je navštíveno dětmi ze základní školy a
jsou mu předány bačkůrky, aby našlo cestu do naší milé
venkovské školičky. Škola organizuje nocování ve škole, aby si
rodiče mohli udělat pěkný večer, čímž se snažíme zvýšit
populační křivku (a zdá se, že se to i daří).  Obec jako zřizovatel
školských zařízení vytváří podmínky pro všechny tyto aktivity,
vypisuje granty pro organizace pracující s dětmi. Areál TJ Sokol
se stal centrem volného času, kde při grilování tráví mnoho
času celé rodiny. Byl tu vybudován dětský koutek. Víceúčelové
hřiště umožňuje výuku tenisu a další tréninky žákovských
oddílů. Obec buduje bezbariérové přístupy do budov − v letošním
roce např. do kultutrního domu. Pro větší bezpečnost dětí při
příjezdu do obce byl ze směru od Lednice zbudován
zpomalovací retardér a na jaře bude majitel vozovky JMK
budovat zpomalovací příjezdový ostrůvek v ulici Valtická.
Důchodcům jsou zdarma rozváženy obědy. Obec usiluje o
zřízení ordinace praktického lékaře, dosud v obci působila
pediatrička. Je pořádáno mnoho akcí pro děti, které jsou hojně
navštěvovány celou veřejností.... a tak bychom mohli
pokračovat dále.

O vítězi soutěže bude natočen dokumentární film a obec
bude silně medializována. Vítěz v kategorii  501 − 3 000 obyvatel
může získat odměnu 900 000,−Kč. Po úspěšné účasti v soutěži
Vesnice roku se tedy chystáme na příjezd další hodnotící komise
a doufáme, že s pomocí hlohoveckých občanů uspějeme.

Mgr. Jana Vlková, starostka obce
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Od poloviny prosince čeká obyvatele Hodo−
nínska, Veselska a Břeclavska změna ve veřejné
dopravě. I do této oblasti se totiž rozšíří
Integrovaný dopravní systém Jihomoravského
kraje (zkráceně IDS JMK).

Co lidem tato změna přinese? Na prvním
místě je možné jmenovat jednotnou jízdenku.
Cestující, který jede například z Ratíškovic do Brna
si totiž dnes nejdřív musí koupit jízdenku u řidiče
autobusu, potom na nádraží jízdenku na vlak a
pokud v Brně nejede jen do centra, pak i jízdenku
na městskou dopravu. Po zavedení IDS JMK to
bude mít snadnější. Již u řidiče autobusu si koupí
jedinou jízdenku, která mu bude platit jak na
autobus, tak na vlak a navíc i na městskou
dopravu v Brně. Když pak porovná cenu, kterou
zaplatí dnes a po zavedení IDS JMK, zjistí, že od
prosince zaplatí za cestu méně.

Při kupování jízdenek u řidiče se proti dnešku
nic nezmění. Cestující nahlásí řidiči cílovou stanici
a ten mu prodá odpovídající jízdenku. Znalý
cestující pak může urychlit odbavení tak, že řidiči
rovnou nahlásí na kolik zón a jakou jízdenku
požaduje. Pokud s sebou nechcete nosit denně
hotovost, můžete si vybrané jízdenky nakoupit
předem a stejně jako v brněnské městské
dopravě si je označit u řidiče v označovači při
nástupu. Vaše případné čipové karty zůstávají
nadále v platnosti. Lze s nimi platit u dopravce,
který je vydal. Mezi cenou jízdenek placených
v hotovosti a kartou není žádný rozdíl.

V IDS JMK si velmi vážíme pravidelných
cestujících. Jsou pro ně připraveny výhodné

Jak cestovat veřejnou dopravou od prosince 2008
předplatní jízdenky s měsíční, čtvrtletní nebo roční
platností. Cestování s nimi vyjde až o čtvrtinu
levněji než při použití jízdenek kupovaných každý
den. Předplatní jízdenky přitom fungují trošku
jinak, než jste dosud byli zvyklí. Neprodávají se
pro určitý počet jízd, ale umožňují neomezený
počet cest v předplaceném území (zónách) po
určitou dobu. Pokud tak například obyvatel
Hustopečí jezdí denně do práce do Brna, může si
o víkendu bez jakéhokoliv dalšího placení dojet
například za známými do Dolních Bojanovic nebo
třeba do Šakvic.

Pro děti a studenty máme připraven dosta−
tečný sortiment zlevněných předplatních jízdenek.
Pro jejich zakoupení mohou využít své dosavadní
žákovské průkazy. Tyto jízdenky však neprodává
řidič, ale je zapotřebí si je koupit v některém
předprodejním místě – např. na železniční stanici
případně autobusovém nádraží nebo i na poště.
Řidiči jednorázové zlevněné jízdenky pro žáky a
studenty neprodávají. Pokud Vaše děti nejezdí
denně, mohou využít univerzální žákovské jízdenky
zakoupené předem na železničních stanicích nebo
autobusových nádražích.

IDS JMK cestujícím nepřinese jen ekono−
mické úspory. Velkou výhodou bude i tzv. garance
návazností. Dnes například cestující z Tvrdonic
u Břeclavi, kteří jeli do Valtic nebo Mikulova, neměli
jistotu, zda na ně navazující spoj v případě zpoždění
počká. V IDS JMK je tomu jinak. V každém jízdním
řádu je přesně stanoveno, které další autobusy či
vlaky na příslušný spoj navazují a tyto spoje musí
po maximální možnou dobu čekat. Pokud se tak

nestane, mohou být příslušní dopravci finančně
postiženi.

Další záležitostí, kterou cestující ocení, je
výrazné zpřehlednění vedení linek i jízdních řádů.
Podle jediné mapy se snadno pozná, jakou linku
máte na své cestě využít, a rovnou si můžete
spočítat, kolik za cestu zaplatíte. V jízdních řádech
jsou nově odděleny odjezdy v pracovní dny a o
víkendech. Odpadají tak časté zmatky a nejistota,
zda vyhlédnutý spoj skutečně jede či ne. Výho−
dou nového řešení dopravní obsluhy autobusy
IDS JMK je zavedení jednotného pravidla pro
víkendy – všechny obce musí mít o víkendu
minimálně 3 páry spojů (sobota, neděle, státem
uznané svátky), což je jistě pozitivní změna pro
mnohé obce, které v současné době žádné
spojení o víkendech nemají.

Velký důraz je v IDS JMK kladen na informo−
vanost cestujících. Na webových stránkách
www.idsjmk.cz lze najít všechny potřebné infor−
mace. S předstihem si již nyní můžete zkusit
vyhledat spojení platné od poloviny prosince
na webové adrese: http://idsjmk.timetable.cz.
Jízdní řády však mohou být ještě drobně upraveny.

Cestující, kteří potřebují zjistit informace
o spojení, mohou využít jednotnou non−stop
telefonní informační linku na čísle 543 174 317.
Na tuto linku lze rovněž volat v případě, kdy se
cestující setká s nějakým problémem v dopravě.
V případě složitějšího dotazu lze poslat email na
adresu: info kordis−jmk.cz.

Před spuštěním systému každá domácnost
v nově zaintegrované oblasti obdrží speciální
informační leták s plánkem sítě, ceníkem a
návodem, jak s IDS JMK cestovat.

Luboš Kubík
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Z e   š k o l y   a   š k o l i č k y

P R V N Í   Z E M Ě M Ě Ř I C K Á  a.s. , Komenského 213, 691 45 Podivín

  −  geodetické práce −  geografické informační systémy
  −  pozemkové úpravy −  geometrické plány a vytyčení pozemků

www stránka :   http://prvni−zeme.cz
telefon/fax: 519345700   e−mail: metodej.skrecek@prvni−zeme.cz

Ve středu 24. září se děti z naší školy vrhly na hromadu dýní,
a vytvořily z nich půvabná strašidýlka. S vyřezáváním přišli
do školní družiny pomoci i někteří rodiče. Hotové výrobky potom
naskládali před budovu školy, kde se v podvečer všichni sešli a
strašidlům pomocí svíček rozsvítili oči.

D ý ň o b r a n í

V pátek se po-
tom děti se svými
výtvory pochlubily
ve Valticích, kde se
v rámci burčáko-
vých slavností ko-
nalo „dýňobraní“.
Vyzdobené dýně
sem přivezlo ně-
kol ik základních
škol z okolí.

Základní škola

Ve školním roce 2008/2009 navštěvuje naši školu 54 žáků
1. stupně ZŠ, kteří jsou vyučováni ve čtyřech třídách. Spojenými
ročníky jsou početně nejslabší 1. a 5. ročník. Základní výukové
předměty jako český jazyk, matematika, prvouka, přírodověda
a vlastivěda jsou vyučovány i ve spojených ročnících samostatně,
výchovné předměty mají výuku spojenou. Ve škole působí
6 pedagogických pracovníků a 1 správní zaměstnankyně.
Součástí školy jsou také dvě oddělení školní družiny, jejíž činnost
probíhá v době od 11.40 do 15.30 hodin. Stravování žáků
je zajištěno ve školní jídelně nedaleké mateřské školy. 

Výuka v 1. a 2. ročníku probíhá podle školního vzdělávacího
programu základního vzdělávání s názvem Škola, brána vědění,
v ostatních ročnících podle učebních dokumentů Č.j. 16 847/96 − 2,
Základní škola. 

Škola má zřízenu moderní počítačovou učebnu s připojením
na internet, vybavenou 8 počítači, kterou žáci využívají ve výuce
i v zájmových kroužcích, další 3 počítače jsou žákům k dispozici
přímo ve třídách. Dvě z učeben jsou vybaveny nejmodernější
didaktickou technikou – dataprojektorem, projekčním plátnem,
interaktivní tabulí a notebookem včetně kompletního ozvučení.
V odpoledních hodinách probíhá v budově školy pestrá zájmová
činnost ve 12 zájmových kroužcích, výuka náboženství a také
výuka hry na hudební nástroje − klavír, flétnu, housle a kytaru,
kterou zajišťují ZUŠ Mikulov a ZUŠ Podivín.

  Od 1. 1. 2006 byla základní škola sloučena s místní mateřskou
školou v jeden subjekt Základní škola a Mateřská škola Hlohovec,
příspěvková organizace. Od 8.12.2006 je naše škola zařazena
do Evropské sítě škol podporujících zdraví.

Téma činnosti letošního školního roku 2008/2009 zní:
CESTUJEME ZA POZNÁNÍM a bude se promítat nejen do výuky
ve všech ročnících, ale také do zajímavých školních projektů a
jiných školních i mimoškolních akcí.

Základní škola a Mateřská škola Hlohovec

Mateřská škola
 

Ve školním roce 2008/2009 byla otevřena jedna třída s celkovým
počtem 28 dětí, přímou pedagogickou činnost vykonávají dvě
učitelky. Mateřská škola pracuje podle rámcového programu
pro předškolní vzdělávání s názvem Chceme, aby nám spolu bylo
dobře.

Mgr. Hana Sítková, ředitelka školy

Naše čtenářky
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Foto z kostela − kde kostelník pan Josef Vlašic za přítomnosti
faráře Jiřího Grmolce a krajské radní a náměstkyně hejtmana
vysvětluje postup rekonstrukčních prací za provozu kostela. 

Také na tuto investici přispěl církvi římsko−katolické − vlastníku
této nemovitosti, která je historickou památkou obce, Jihomoravský
kraj částkou 200 000,− Kč. 

Získání dotace pro církev zajistil člen Rady obce JUDr. Pavel
Kašník. Obec přispěje na rekonstrukci elektroinstalace v kostele
částkou 130 000,− Kč, která bude k tomuto účelu uvolněna
v rozpočtu obce. Zbylé peníze budou dofinancovány z milodarů
a sbírek konaných v celé farnosti Valtice.

Vážená paní starostko
V posledních dnech proběhla v některých médiích zpráva o

„přemnožení nebezpečného tropického komára“ na Břeclavsku. Protože
se jedná o dezinformaci způsobenou volným nakládáním s fakty rád
bych uvedl tyto informace na pravou míru. Prosím rovněž o seznámení
spoluobčanů s obsahem tohoto sdělení.

Na jedné lokalitě v blízkosti obce Sedlec byl chycen komár Anopheles
hyrcanus. Zatím bylo nalezeno přibližně 50 jedinců. Vzhledem k tomu,
že výskyt tohoto druhu nebyl dosud na území ČR pozorován, je množství
odchycených jedinců překvapivě vysoké. Je však třeba zdůraznit, že za
stejné období bylo v případě našich nejhojnějších komárů chyceno několik
tisíc jedinců a přesto mluvíme o výrazně podprůměrném výskytu.
Informace o přemnožení je proto zcela neodůvodněná.

Anopheles hyrcanus se vyskytuje v jižní Evropě a na Balkáně (nelze
tedy hovořit o tropickém druhu), odkud se k nám pravděpodobně
dostal přes Maďarsko a Slovensko, nebo Rakousku. V některých
malarických oblastech v Asii se na rýžovištích podílí na přenosu malárie.
V Evropě však žádná významná onemocnění nepřenáší. Na Moravě se v
malárie vůbec nevyskytuje a rýže ve velkém nepěstuje, proto je spojování
jeho výskytu s možností šíření tohoto onemocnění naprosto nesmyslné.

Anopheles hyrcanus může sát i na lidech, ale především v
podvečerních hodinách a obvykle jen v blízkosti líhnišť, což jsou v našich
poměrech vodní plochy porostlé rákosem. Do blízkosti obydlí zpravidla
vůbec nezaletuje. Proto se s ním drtivá většina obyvatelstva vůbec nesetká.

Výskyt tohoto teplomilného komára na našem území je velmi zajímavý,
pro zdraví lidí však nepředstavuje žádné nebezpečí. Jižní Morava a
především Břeclavsko je z hlediska výskytu komárů rizikovou oblastí.
Proto je zde prováděn již řadu let pravidelný monitoring a je velmi důležité,
aby pokračoval minimálně ve stejné míře i v budoucnu. Vytváření umělých
problémů a šíření paniky mezi obyvatelstvem však věci rozhodně
neprospěje. Aktuální a hlavně objektivní informace o problematice komárů
na jižní Moravě lze najít na webových stránkách KHS na adrese:
www.khsbrno.cz.

RNDr. Oldřich Šebesta

Kontrola retardéru v pátek 12. září 2008, kdy si krajská radní
a náměstková hejtmana Jihomoravského kraje přišla zkontrolovat
zpomalovač, který měl být dokončen k datu 15. září 2008.
Jde o přímou investici Jihomoravského kraje, kterému patří tato
vozovka.

Výstavba zpomalovače v hodnotě cca 250 tisíc korun byla
dokončena v rekordním čase. Společnost Stavba a údržba silnic,
u níž tuto stavbu Jihomoravský kraj objednal ještě dosadí osvětlení,
značení bylo čerstvě osazeno a Ing. Procházková kontrolovala
za výkladu starostky obce Mgr. Jany Vlkové parametry stavby,
zda byla přesně dodržena objednávka a projekt stavby, který řešil
dodavatel za součinnosti s Obcí Hlohovec.

Zpomalovač byl v obci vybudován díky intervenci člena Rady
obce JUDr. Pavla Kašníka, který tuto investici prosadil u vedení
Jihomoravského kraje na základě intervence člena Zastupitelstva
obce pana Josefa Drobiliče.

Kontrolní návštěva náměstkyně hejtmana Jihomoravského kraje
Ing. Arch. Anny Procházkové v Hlohovci

Kontrolní návštěva náměstkyně hejtmana Jihomoravského kraje
Ing. Arch. Anny Procházkové v obci Hlohovec v pátek 12. září.
Parkoviště − kde kontroluje vkomponování venkovního odvodnění
pozemku na dokončeném parkovišti u Kulturního domu, na nějž
Jihomoravský kraj přispěl dotaci 400 000,− Kč a v rámci jehož
rekonstrukce byla vybudována nová vodovodní přípojka do kulturního
domu, bezbariérový vstup do kulturního domu a nový nájezd
a venkovní odvodnění. Obec dofinancovala tuto stavbu včetně
vyvolaných následných investic necelými 260 000,− Kč.
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme  Vítáme mezi námi

Opustili naše řady

Červenec

Drobiličová Hermína Dědina 45 93 let

Kurialová Marta U sadů 405 60 let

Kurková Ludmila Dědina 41 82 let

Malinkovičová Anna Hlavní 135 90 let

Šedová Žofie Hlavní 295 95 let

Žemličková Kristína U sadů 449 91 let

Srpen

Balšínková Anna U sadů 394 70 let

Fabičovicová Marie Dědina 20 86 let

Hubičková Anna U sadů 397 50 let

Konečný František Dědina 416 60 let

Sítková Marie Dědina 261 50 let

Štěpánková Marie Lípová 266 88 let

Vavrincová Anna Hlavní 92 80 let

Vymyslická Marta Na kopci 91 50 let

Září

Bartolšic Bohuslav Šulaperk 184 82 let

Bergauerová Františka Hlavní 374 80 let

Lípová Marie Lípová 300 81 let

Osička František U sadů 400 80 let

Slunská Ludmila Ke kostelu 359 81 let

Vlková Ludmila U sadů 348 60 let

Ve společenské rubrice blahopřejeme občanům

slavícím tzv. kulatá životní jubilea, a to 50, 60, 70, 80

a všem starším.

Jménem všech našich spoluobčanů si dovolujeme

blahopřát všem jubilantům, kteří svá životní jubilea

oslavili v červenci, srpnu a září letošního roku.

 S ň a t k y

Společenskou rubriku připravuje Veronika Radkovičová

Dne 23. července 2008 se manželům Sylvě
a Radimu Grbavčicovým (U sadů 407) narodil
syn Radim.

Dne 27. července 2008 se manželům Gabriele
a Zbyňku Hřebačkovým (Dědina 439) narodila
dcera Alžběta.

Dne 15. srpna 2008 se manželům Marii
a Petru Ivičičovým (Ke kostelu 360) narodila
dcera Štěpánka.

Dne 10. července 2008 zemřel ve věku 66 let
rodák pan Josef Radkovič (Židlochovice).

Dne 29. srpna 2008 zemřela ve věku nedožitých
89 let paní Kateřina Dolečková (Dolní konec 138).

Dne 4. září 2008 zemřel ve věku nedožitých
64 let pan František Grbavčic (Valtická 190).

Dne 26. září 2008 zemřel ve věku nedožitých
79 let pan Jakub Drobilič (U sadů 364).

Jménem redakce vyjadřuje pozůstalým upřímnou
soustrast.

Dne 7. června 2008 uzavřeli
v  Lednici  sňatek  Petr  Garčic
(Lednická 395) a Maryla Dudková (Valtice).

Dne 28. června 2008 uzavřeli v Břeclavi sňatek
Marcel Radkovič (Chalupky 478) a Veronika
Vydrová (Poštorná).

Všem novomanželům a novopečeným rodičům
ze srdce přejeme mnoho krásných společných zážitků.
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MISTROVSKÉ ZÁPASY
Hlohovec − Milovice 1 : 2 (0 : 0)  Knoflíček
Drobilič − Tuček, Konečný, Mlátilík, Pazdera − Koryčánek A, Liščinský, Valachovič (45.
Pekárek), Jaborník (85. Snopek)  −  Pekar (80. Vlk), Knoflíček

Mutěnice − Hlohovec 4 : 1  (2 : 1)  Knoflíček
Drobilič − Tuček, Valachovič, Konečný, Pazdera − Koryčánek A (65. Vlk), Liščinský, Mlátilík,
Snopek − Pekar, Knoflíček

Hlohovec − Blatnice 6 : 1 ( 4 : 0)  Pekar 2, Mlátilík 2, Knoflíček, Liščinský
Drobilič − Tuček, Konečný, Valachovič, Pazdera − Koryčánek A., Pekárek (45. Vlk), Mlátilík,
Liščinský (80. Šaier), − Pekar (75. Myškeřík), Knoflíček

Hlohovec − Lanžhot 1 : 1 (0 : 0)  Tuček
Drobilič − Tuček, Konečný, Valachovič, Pazdera − Koryčánek A., Pekárek (85. Vlašic O.),
Mlátilík (70. Vlk), Liščínský  − Drozd, (45. Jaborrník) Knoflíček.

Hroznová Lhota − Hlohovec 2 : 0 (1 : 0)
Švenda – Myškeřík, (50. Vlk) Valachovič, Tuček, Jaborník − Koryčánek A., Liščinský, Mlátilík,
Drozd – Pekárek, Vlašic O. (70. Šaier)

Hlohovec − Vlkoš 0 : 0
Drobilič − Tuček, Valachovič, Konečný, Jaborník − Koryčánek A.,Liščinský, Mlátilík, Drozd
(65. Vlk) − Pekárek (80. Vlašic O.), Knoflíček

Kněždub − Hlohovec 5 : 0 (4 : 0)
Švenda – Tuček, Valachovič, Konečný, Šaier – Koryčánek A. , Liščinský, Mlátilík, Jaborník,
Drozd – Knoflíček (45. Vlašic O.)                − Antonín Koryčánek −

PŘÁTELSKÉ ZÁPASY
Hlohovec − Hustopeče 5 : 2  (0 : 1) Pekar   4, Vlašic Ondřej
Hlohovec − Maršovice 2 : 2  (1 : 2) Liščinský,  Kozubík
Hlohovec − Ratiškovice 5 : 4  (1 : 0) Pekar 3, Kozubík, Vlašic Ondřej

Pohárový turnaj Ladná:
Hlohovec − Tatran Poštovná 3 : 3  (2 : 0) Vlašic Ondřej, Vlk Petr, Tuček − penalty 5 : 4
Hlohovec −  Podivín 1 : 1  (1 : 0) Pekar − Penalty 3 : 0

Vítěz turnaje:  Sokol Hlohovec

Pohárový turnaj LVA:
Hlohovec − Lednice 1 : 5  (1 : 1) Pekar
Char. N. Ves − Valtice 3 : 2  (1 : 2)

O 3 místo:
Hlohovec −  Valtice 1 : 3  (1 : 0) Sládek

Finále:
Lednice − Char. N. Ves 0 : 0   −  penalty 8 : 7

Vítěz turnaje : Moravan Lednice

PODĚKOVÁNÍ
Žákovský oddíl TJ Sokol Hlohovec

děkuje jménem svých vedoucích,
p. Josefa Darmovzala a p. Silvestra
Kašníka, majiteli firmy Dixi panu Janu
Kašníkovi za sponzorský dar na za−
koupení nových míčů.

Pohárový turnaj žáků

V sobotu 28.6. 2008 se ve sportovním
areálu  konal pohárový turnaj žáků za účasti
Sokola Lanžhot, MSK Břeclav, Slavoje Podivín
a domácí TJ.

Semifinále:
Břeclav − Podivín 3 : 1
Lanžhot − Hlohovec 5 : 1

O 3. místo
Podivín −  Hlohovec 3 : 2

Finále
Lanžhot − Břeclav 3 : 1

Vítězem se stalo družstvo mladých
fotbalistů z Lanžhota.

V průběhu turnaje bylo možno ochutnat
pečené sele, či grilované cigáro.

Všem zúčastněným se akce velice líbila
a již se těší na příští ročník.

Ženy, opět cvičíme!
Stejně jako v loňském roce probíhá

v tělocvičně základní školy každé
úterý a středu od 18.00 hodin
cvičení pro ženy pod vedením Katky
Smetanové z Lednice.

B e n á t s k á   n o c
V sobotu 28. června pořádali místní sportovci

tradiční  Benátskou  noc.

Společenské akce se zúčastnilo 260 spokojených
návštěvníků, kterým k tanci i poslechu hrála hodonínská
skupina Kombet.

Spokojený byl i pokladník Sokolu, neboť se zvýšil stav
v pokladně o 20 000,- Kč.


